
Fer un míting amb els recursos de totes

Fa poc va tenir lloc la presentació del procés participatiu del Pla d'Ordenació Urbana
Municipal (POUM), el procés per definir les línies estratègiques que han de regir l'encàrrec
de redacció de l'avanç POUM.

Aquest acte va ser anunciat per diferents canals de comunicació de l’Ajuntament. El Casal
Riudomenc tenia una bona afluència. Hi havia bastanta gent que s’havia interessat per la
presentació.

El format de l’acte ens semblava adequat tot i que el contingut no ens ho va semblar pas.
Gran part de la presentació la va ocupar l’alcalde Sergi Pedret promocionant l’obra de
govern del dia a dia de l’Ajuntament. Aquesta informació era necessària per contextualitzar
l’acte però no calia que n'ocupés una part central i destacada.

El que realment era important, i el motiu pel qual totes havíem assistit a l’acte, era conèixer
amb profunditat com es desenvoluparà el procés participatiu. Quins temes específics es
tractaran? Com s'organitzaran els debats? Quina durada tindran i com es recolliran les
opinions? Hi assistiran les persones a títol individual o també s’escoltarà l’opinió d’entitats,
col·lectius i/o sindicats, com ara la Unió de Pagesos?

El tècnic de l’empresa que assessora l’Ajuntament va explicar les diferents fases del procés
de participació i aprovació del POUM, però no es van aclarir aquestes qüestions. El tríptic o
la pàgina web de l’Ajuntament tampoc aporten informació complementària.

La impressió que va tenir una part dels assistents, amb qui hem pogut comentar-ho, és que
la presentació s'assemblava més a un míting electoral que a un acte de presentació d’un
procés que ha d’incloure tot el poble.

la CUP pensem que la participació és una eina molt potent i no ens cansarem de dir que cal
fer-la bé. Esperem que el procés participatiu es desenvolupi millor del que ha començat. La
confiança de la ciutadania en la participació és important perquè aquesta tingui èxit.

Aquest article ha estat escrit el 28 desembre de 2021.


